

## 埃及航空关于入境埃及的通知

1. 从9月1日起，包括埃及公民在内的所有旅客，入境埃及的任何机场都需要提供核酸检测阴性证明，该证明的时间比旅客计划起飞时间提前最多72小时。如果旅客是从日本、中国、泰国、北美、南美、加拿大、伦敦（希思罗机场）、巴黎和法兰克福，考虑到旅行时间和转机时间较长，可以提供距离起飞时间最长96小时之内的核酸检测阴性证明。
2. 转机旅客如果需要出开罗机场并入住酒店，一定要持有72小时之内的核酸检测阴性证明，即使旅客的最终目的地国家并不需要核酸检测阴性证明。
3. 转机旅客如果不入住酒店且不出开罗机场的旅客，无须提供72小时核酸检测阴性证明给埃及，但需要根据入境国的要求来提供核酸检测阴性证明或者相应的核酸检测码登机。
4. 所有从非洲国家入境埃及的旅客一定要持有被授权的黄热病疫苗接种证明。
5. 6岁以下儿童（所有国籍）可以无须提供核酸检测阴性证明入境埃及。
6. 直接入境沙姆沙伊赫、塔巴、赫尔格达、马萨阿拉姆机场的国际进港旅客如果不能提供有效的72小时之内的核酸检测阴性证明，需要在这些机场进行核酸检测，检测费用是30美金。这些在机场进行检测的旅客将在入住的酒店进行隔离直至检测结果出来。如果检测结果是阳性，旅客将在酒店进行隔离并联系埃及卫生健康部。
7. 符合以下条件的核酸检测阴性证明才可以被接受：
  - 检测证明中需要包含提取“检测样本”的日期和时间，并从该时间开始计算72小时以内。
  - 检测证明要由授权的被指定的医疗机构出具，同时检测证明上需要该医疗机构盖章，不能有擦痕、取消等不清晰的情况。
  - 检测证明中要表明“拭子样本”的种类。
  - 检测证明中要表明检测种类是RT-PCR。
  - 检测证明需要是阿拉伯语或者英语

## **Egypt:**

**-All passengers "including Egyptians" travelling to Egypt must be in possession of negative PCR test certificate for (COVID-19), maximum 72 hours (before flight departure time), except passengers travelling from Japan, China, Thailand, North America, South America, Canada, London Heathrow, Paris and Frankfurt will be allowed to provide the test certificate performed maximum 96 hours prior to flight time due to the long travel and transit period at these airports,**

**Precautionary procedures should be always maintained throughout the whole trip.**

**-Transit Passengers (who are entitled for Hotel Accommodation and will not be staying at Cairo Airport till their Onward Flight) must be in possession of negative PCR test even if their final destination country doesn't require a negative PCR test in order to be hotel accommodated.**

**-Transit Passengers (who are not entitled for hotel accommodation and will be staying at Cairo Airport till their onward flight) are time) not required PCR for Egypt.**

**-All passengers arriving from African countries must obtain an approved yellow fever vaccination certificate.**

**-All children "of all nationalities" under 6 years old are exempted from PCR test.**

**-International Passengers who are travelling directly to (Sharm el Sheikh / Taba / Hurghada /Marsa Alam) airports who failed to submit a valid PCR test (72 hours before flight departure time), shall undergo the PCR test upon arrival to those airports with charge of 30 USD. "Those passengers will be isolated in their hotels till the PCR test result is received and "In case the PCR is positive, passenger will be self-isolated in his / her room at the hotel and to coordinate with the Egyptian Ministry of health"**

**-The submitted PCR certificate will be accepted if it meets these requirements:**

**1) It includes the hour and the date of withdrawal of the sample, which is the date on which the 72 hours will be counted.**

**2) Issued by an accredited laboratory and stamped with the laboratory's stamp and does not contain scraping, cancellation or addition.**

**3) Indicating the type of sample taken for the swab.**

**4) Indicating that the type of test is (RT - PCR).**

**5)Certificate is accepted in Arabic or English language.**

**埃及航空公司 EgyptAir**

**2020 年 9 月 21 日**

**21 Sep 2020**